

## Mémorandum d'équivalence – appareils de protection respiratoire de Medicom

### Equivalency Memorandum – Medicom Respirators

Rev. 00

#### À qui de droit,

Ce mémorandum sert de confirmation de l'équivalence complète en termes de construction, de dimensions et d'ajustement des masques SafeMask® Architect Pro™ et Op Air Pro Oxygen pour les codes listés dans le tableau 1. Kolmi-Hopen, qui fabrique le respirateur européen, est une division du Groupe Medicom. Les deux usines fabriquent leurs produits avec les mêmes matières premières, selon les mêmes dessins techniques et sur le même équipement. Les deux produits rencontrent les mêmes critères de performance. N'hésitez pas à contacter la soussignée si vous avez des questions.

*Tableau 1: Équivalence des respirateurs Medicom canadiens et européens*

Code d'item Medicom	Description	Code d'item Kolmi-Hopen	Description
203014	SafeMask Architect Pro Respirateur 95PFE-L2, Taille Medium	2092-WH	Op Air Pro Oxygen Respirateur FFP2 Type IIR, Taille Medium
		2092S-WH	Op Air Pro Oxygen Respirateur FFP2 Type IIR, Taille Medium Sachets individuels

#### To Whom It May Concern:

This memorandum aims to confirm the complete equivalency in construction, dimensions and fit of the SafeMask® Architect Pro™ and Op Air Pro Oxygen for the codes listed in table 1. Kolmi-Hopen, who manufactures the European respirator, is a division of the Medicom Group. Both manufacturing plants make the products with the same raw materials, according to the same technical drawings and on the same equipment. Both products meet the same performance criteria. Do not hesitate to contact the undersigned if you have any questions.

*Table 1: Equivalency of Canadian and European Medicom Respirators*

Medicom Item Code	Description	Kolmi-Hopen Item Code	Description
203014	SafeMask Architect Pro 95PFE-L2 Respirator, Medium size	2092-WH	Op Air Pro Oxygen FFP2 Type IIR Respirator, Medium size
		2092S-WH	Op Air Pro Oxygen FFP2 Type IIR Respirator, Medium size Individually wrapped



*Electronically signed by:  
Stephanie Peika  
Reason: I authored this document  
Date: May 14, 2021 08:53 EDT*

Directrice, Cycle de vie des produits  
Director, Product Lifecycle Management

#### Historique de Version History

Rev 00 Première émission du memorandum / First issuance of the memorandum